

2026 TMTS 台灣國際工具機展
For 2026/03/24-2026/03/28

The Splendor Hotel 金典酒店

Room type	Check in date	Check out date	No.of Rooms	Rate (per night)	Guests name
10 坪精緻客房 (一大床) Standard Room (1 King Bed) (含 1 早/With 1 Breakfast)				NTD\$ 3,500	
10 坪精緻客房 (一大床) Superior Single (1 King Bed) (含 2 早/With 2 Breakfast)				NTD\$ 4,000	
10 坪精緻客房 (兩小床) Superior Twin (2 Single Beds) (含 2 早/With 2 Breakfasts)				NTD\$ 4,000	
12 坪豪華客房 (一大床) Deluxe Single (1 King Bed) (含 1 早/With 1 Breakfast)				NTD\$ 4,500	
12 坪豪華客房 (一大床) Deluxe Single (1 King Bed) (含 2 早/With 2 Breakfast)				NTD\$ 5,000	

Benefits:

- *Free laundry 5 pieces per day per room. 每房每晚提供免費水洗五件**
- *Breakfast Time: 06:30~10:00 12F Brasserie. 早餐 06:30-10:00(柏麗廳)
- * Check-in time: 4 p.m. Check-out time: 11 p.m. 入住時間:下午四點~隔日中午十一點
- * Free Parking, 免費停車
- * Free internet in room, 全館免費網路
- * Oriental Fitness Health Club is included. The facilities are sauna, outdoor swimming pool and gym. , 住房期間免費使用東方俱樂部

Reservation Direct Line : +886 4 23288000 Fax : +886 4 23246100

Web Site : www.splendor-taichung.com.tw

E-mail Address : tchsplendor@gmail.com

2026 TMTS 台灣國際工具機展
For 2026/03/24-2026/03/28

Contact :

*First Name 名: _____

*Last Name 姓: _____

*E-mail: _____

*Tel/聯絡手機: _____

Reservation Guarantee: 請提供卡號以保證訂房

Credit Card Type 卡別: _____ ; Due Date(m/y)到期日: _____ / _____

Credit Card Number 卡號: _____

Authorized Signature 簽名: _____

****請將所有資訊填寫完成後，回傳至 04-23246100，或 email 至 tchsplendor@gmail.com**

訂房組會於三天內回傳訂房確認書，若超過三天未收到回傳，煩請來電詢問，謝謝！

電話:04-23288000 轉訂房組，傳真:04-23246100

****Please complete all required information and return the form by fax to +886-4-2324-6100 or email it to tchsplendor@gmail.com.**

Our Reservations Department will send you a booking confirmation within three days. If you do not receive a reply after three days, please contact us by phone. Thank you.

Tel: +886-4-2328-8000 Fax: +886-4-2324-6100

Cancellation policy(Maximum deposit will be 30% of the total room rate; will increase to 50% of the total room rate during consecutive holidays.):

- (1) Notification 7 to 9 days prior to arrival: 50% of the deposit will be refunded.
- (2) Notification 4 to 6 days prior to arrival: 40% of the deposit will be refunded.
- (3) Notification 2 to 3 days prior to arrival: 30% of the deposit will be refunded.
- (4) Notification 1 day prior to arrival: 20% of the deposit will be refunded.
- (5) No refund will be issued for notification on the day of arrival.

本飯店取消訂房相關規定如下：

旅客解約時，得請求飯店依下列標準返還已繳之訂金(上限房價總額 30%,3 天以上連假得提高至 50%)：

- (1) 旅客解約通知於預定住宿日 14 日前到達者，得請求本飯店退還已付訂金 100%。
- (2) 旅客解約通知於預定住宿日 10 至 13 日前到達者，得請求本飯店退還已付訂 70%。
- (3) 旅客解約通知於預定住宿日 7 至 9 日前到達者，得請求本飯店退還已付訂金 50%。
- (4) 旅客解約通知於預定住宿日 4 至 6 日前到達者，得請求本飯店退還已付訂金 40%。
- (5) 旅客解約通知於預定住宿日 2 至 3 日前到達者，得請求本飯店退還已付定金 30%。
- (6) 旅客解約通知於預定住宿日 1 日前到達者，得請求本飯店退還已付訂金 20%。
- (7) 旅客解約通知於預定住宿日當日到達或急於通知者，本飯店得不退還旅客已付全部訂金。

Reservation Direct Line : +886 4 23288000 Fax : +886 4 23246100

Web Site : www.splendor-taichung.com.tw

E-mail Address : tchsplendor@gmail.com